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PROCES - VERBAL 
Încheiat în şedinţa extraordinară a Consiliului Local al Sectorului 6 

din data de 06.10.2022 
 
 
 Lucrările şedinţei au început la ora 16:00 și s-au desfășurat online, în sistem de 
videoconferință, prin aplicația WEBEX. Accesul s-a făcut folosind invitația de participare (link) 
transmisă pe adresa de e-mail a fiecărui consilier local. 
 În deschiderea lucrărilor şedinţei s-a făcut apel audio și video și au fost prezenți 23 de 
consilieri locali din 27 de consilieri locali în funcție, iar la sfârşitul şedinţei au fost prezenți 25 de 
consilieri. A lipsit dl Niculaie Bordei și dl Constantin Tomescu.  

Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 6 s-a făcut în scris prin Dispoziția 
Primarului Sectorului 6 nr. 2384/30.09.2022, în temeiul dispoziţiilor art. 133 alin. (2) lit. a),              
art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (3)  și alin. (5), art. 135, art. 155 alin. (1) lit. b) şi lit. e) și ale                
art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare, invitația la ședință precizând data, ora și 
locul desfășurării acesteia. 

Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 2384/30.09.2022 a fost suplimentată prin Dispoziția 
nr. 2415/04.10.2022 și prin Dispoziția nr. 2428/06.10.2022. 
 Proiectul ordinii de zi a ședinței extraordinare a consiliului local s-a adus la cunoștință 
locuitorilor Sectorului 6 prin afișare la sediul instituției, pe site-ul instituției la adresa 
www.primarie6.ro, la secțiunea Ședințele consiliului local și pe pagina de facebook la adresa 
facebook.com/PrimariaSectorului6.        
 

Anexă la Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 2384/30.09.2022 
 

 
Nr. 
crt. 

Comisii de 
specialitate 

ale C.L. 
Sector 6  

 
PROIECT ORDINE DE ZI 

1. 

 
nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6      
nr. 90/05.04.2022 privind aprobarea depunerii cererii de finanțare cu titlul 
„Modernizare și reabilitare termică a Grădiniței nr. 208” în cadrul apelului de 
proiecte PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1 și a cheltuielilor legate de proiect.  

2. 

nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6      
nr. 88/05.04.2022 privind aprobarea depunerii cererii de finanțare cu titlul 
“Modernizarea și reabilitarea termică a Grădiniței nr. 230” în cadrul apelului de 
proiecte PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1 și a cheltuielilor legate de proiect. 

3. 

nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6    
nr. 89/05.04.2022 privind aprobarea depunerii cererii de finanțare cu titlul 
“Consolidare, modernizare și reabilitare termică a Grădiniței nr. 274”  în cadrul 
apelului de proiecte PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1 și a cheltuielilor legate de proiect. 

4. 

nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6    
nr. 91/05.04.2022 privind aprobarea depunerii cererii de finanțare cu titlul 
“Modernizare și reabilitare termică a Școlii Gimnaziale nr. 309 și a Gradiniței 

Paradisul Piticilor” în cadrul apelului de proiecte PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1 și a 
cheltuielilor legate de proiect. 
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5. 

nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6    
nr. 92/05.04.2022 privind aprobarea depunerii cererii de finanțare cu titlul 
“Modernizare și reabilitare termică a Grupului Școlar Industrial Petru Poni”  în 
cadrul apelului de proiecte PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1 și a cheltuielilor legate de 
proiect. 

6. 

nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6    
nr. 93/05.04.2022 pentru aprobarea depunerii cererii de finanțare cu titlul 
“Modernizare și reabilitare termică a Școlii Gimnaziale nr. 117 și a Grădiniței    

nr. 170” în cadrul apelului de proiecte PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1 și a cheltuielilor 
legate de proiect. 

7. 

nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre pentru abrogarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6      
nr. 188/17.08.2022 privind aprobarea depunerii proiectului cu titlul „Renovare 

energetică moderată a blocurilor de locuințe din Sectorul 6 al Municipiului 

București - Runda II - Lot 1” în cadrul apelului de proiecte PNRR/2022/C5 și a 
cheltuielilor legate de proiect. 

8. 

nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului cu titlul “Renovare 

energetică moderată a blocurilor de locuințe din Sectorul 6 al Municipiului 

București – Runda II – LOT 1” în cadrul apelului de proiecte PNRR/2022/C5 și a 
cheltuielilor legate de proiect. 

9. 

nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului cu titlul “Renovare 

energetică moderată a blocurilor de locuințe din Sectorul 6 al Municipiului 

București – Runda II – LOT 2”  în cadrul apelului de proiecte PNRR/2022/C5 și a 
cheltuielilor legate de proiect. 

10. 

nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului cu titlul “Renovare 

energetică moderată a blocurilor de locuințe din Sectorul 6 al Municipiului 

București – Runda II – LOT 3”  în cadrul apelului de proiecte PNRR/2022/C5 și a 
cheltuielilor legate de proiect. 

11. 

nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului cu titlul “Renovare 

energetică moderată a blocurilor de locuințe din Sectorul 6 al Municipiului 

București – Runda II – LOT 4”  în cadrul apelului de proiecte PNRR/2022/C5 și a 
cheltuielilor legate de proiect. 

12. 

nr. 1 și nr. 5 

Proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului cu titlul “Renovare 

energetică moderată a blocurilor de locuințe din Sectorul 6 al Municipiului 

București – Runda II – LOT 5”  în cadrul apelului de proiecte PNRR/2022/C5 și a 
cheltuielilor legate de proiect. 

  
 

Anexă la D.P. Sectorului 6 nr. 2415 din 04.10.2022 Suplimentarea Ordinii de zi a ședinței 
extraordinare din data de 06.10.2022, ora: 1600 

 
 

Nr. 
crt. 

Comisii de 
specialitate 

C.L.            
Sector 6 

ORDINEA DE ZI 

1.  nr. 5 

Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul General al Municipiului 
Bucureşti de a transmite din administrarea Administrației Străzilor București în 
administrarea Consiliului Local al Sectorului 6 arterele de circulație bulevardul 
Doina Cornea și șoseaua Cotroceni, în vederea amenajării unor piste pentru 
biciclete. 

2. nr. 1 şi nr. 5 
Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului consolidat de venituri şi 
cheltuieli al subdiviziunii administrativ-teritoriale sector 6 Bucureşti pe     
anul 2022. 
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Anexă la D.P. Sectorului 6 nr. 2428 din 06.10.2022 Suplimentarea Ordinii de zi a ședinței 
extraordinare din data de 06.10.2022, ora: 1600 

 
 

Nr. 
crt. 

Comisii de 
specialitate 

C.L.            
Sector 6 

ORDINEA DE ZI 

1. nr. 1 şi nr. 5 

Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Sectorului 6 al Municipiului 

București cu Municipiul Bucureşti, Sectorul 1 al Municipiului Bucureşti, 

Sectorul 2 al Municipiului Bucureşti, Sectorul 3 al Municipiului Bucureşti, 

Sectorul 4 al Municipiului Bucureşti şi Sectorul 5 al Municipiului Bucureşti 

pentru realizarea proiectului „Sistem ITS integrat Smart&Green Mobility pentru 

regiunea București-Ilfov – Informarea călătorilor în stațiile de transport public”,  

prin intermediul Planului Naţional de Redresare şi Rezilienţă, 

Componenta C10 – Fondul local, Axa I.1.2.. 

2 nr. 1 şi nr. 5 

Proiect de hotărâre privind împuternicirea Municipiului București pentru 

realizarea proiectului „Modernizarea şi extinderea sistemului de semaforizare 

inteligentă (Managementul Traficului București-Ilfov) şi prioritizarea vehiculelor 

de transport public, în vederea creşterii siguranţei rutiere, fluidizării traficului şi 

reducerii poluării” – etapa 2 (modernizări aferente Centrului de trafic existent, 

software şi hardware) şi etapa 3 (modernizarea a aproximativ 185 de intersecţii 

existente, incluse în sistemul actual BTMS dar aflate în diverse stadii de 

degradare) prin intermediul Planului Naţional de Redresare şi Rezilienţă, 

Componenta C10 – Fondul local, Axa I.1.2.. 
  

 
Dl Demirel Spiridon, Secretar general al Sectorului 6: Bună ziua, doamnelor și domnilor 

consilieri! Vom începe ședința noastră de astăzi cu efectuarea prezenței. Sunt prezenți 23 de 
consilieri locali în mediul online, din 27 de consilieri locali în funcție.  

Dl Lucian Dubălaru, președinte de ședință: Mulțumesc frumos, d-le Secretar general!  
Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri! Şedința de astăzi a fost convocată prin 

dispoziția domnului primar numărul 2384/30.09.2022 şi suplimentată prin Dispoziția                 
numărul 2415/04.10.2022 și Dispoziția numărul 2428/06.10.2022 privind suplimentarea Ordinii de 
zi a ședinței extraordinare a Consiliului Local Sector 6 din data de 06.10.2022 și a fost publicată în 
ziarul Adevărul, din data de 03.09.2022. 

Avem la dosar o informare depusă de către responsabilul pentru relaţia cu societatea civilă 
prin care ne informează că faţă de proiectele propuse pe ordinea de zi şi pe site-ul Primăriei 
Sectorului 6, de la societatea civilă, nu au fost primite propuneri, sugestii sau recomandări pentru 
amendarea acestor proiecte.  

Supun la vot ordinea de zi numărul 2384/30.09.2022. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 
“împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi “pentru”, ordinea de 
zi a fost aprobată.  

Supun la vot ordinea de zi numărul 2415/04.10.2022. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 
“împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi “pentru”, ordinea de 
zi a fost aprobată. 

Supun la vot ordinea de zi numărul 2428/06.10.2022. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 
“împotrivă”. “Abțineri”? O “abținere” (dl Desulțescu). Voturi “pentru”? Cu 22 de voturi “pentru”, 
ordinea de zi a fost aprobată.  

Supun la vot ordinea de zi în integralitate. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. 
“Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 23 de voturi “pentru”, ordinea de zi                 
în integralitate a fost aprobată.  

Dl Constantin Alin Copaci, consilier local: Îmi cer scuze, domnule președinte! A intrat                 
și domnul Adrian Simion. 

Dl Adrian Simion, consilier local: Bună ziua! Îmi cer scuze! 
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Dl Demirel Spiridon: Suntem 24, domnule președinte! 
Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnule Secretar general! 
Primul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 

Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 90/05.04.2022 privind aprobarea depunerii cererii de 

finanțare cu titlul „Modernizare și reabilitare termică a Grădiniței nr. 208” în cadrul apelului de 

proiecte PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1 și a cheltuielilor legate de proiect.  

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”? Nu 
sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 24 de voturi “pentru”, 
proiectul a fost adoptat. 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 

Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 88/05.04.2022 privind aprobarea depunerii cererii de 

finanțare cu titlul “Modernizarea și reabilitarea termică a Grădiniței nr. 230” în cadrul apelului 

de proiecte PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1 și a cheltuielilor legate de proiect. 

 Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”? Nu 
sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 24 de voturi “pentru”, 
proiectul a fost adoptat. 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 

Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 89/05.04.2022 privind aprobarea depunerii cererii de 

finanțare cu titlul “Consolidare, modernizare și reabilitare termică a Grădiniței nr. 274” în cadrul 

apelului de proiecte PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1 și a cheltuielilor legate de proiect.  
Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”? Nu 

sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 24 de voturi “pentru”, 
proiectul a fost adoptat. 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 

Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 91/05.04.2022 privind aprobarea depunerii cererii de 

finanțare cu titlul “Modernizare și reabilitare termică a Școlii Gimnaziale nr. 309 și a Gradiniței 

Paradisul Piticilor” în cadrul apelului de proiecte PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1 și a cheltuielilor 

legate de proiect.  

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”? Nu 
sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 24 de voturi “pentru”, 
proiectul a fost adoptat. 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 

Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 92/05.04.2022 privind aprobarea depunerii cererii de 

finanțare cu titlul “Modernizare și reabilitare termică a Grupului Școlar Industrial Petru Poni” în 

cadrul apelului de proiecte PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1 și a cheltuielilor legate de proiect.  
Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”? Nu 

sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 24 de voturi “pentru”, 
proiectul a fost adoptat. 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii 

Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 93/05.04.2022 pentru aprobarea depunerii cererii de finanțare 

cu titlul “Modernizare și reabilitare termică a Școlii Gimnaziale nr. 117 și a Grădiniței nr. 170” în 

cadrul apelului de proiecte PNRR/2022/C5/2/B.2.1/1 și a cheltuielilor legate de proiect.  

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”? Nu 
sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 24 de voturi “pentru”, 
proiectul a fost adoptat. 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre pentru abrogarea Hotărârii 

Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 188/17.08.2022 privind aprobarea depunerii proiectului cu 

titlul „Renovare energetică moderată a blocurilor de locuințe din Sectorul 6 al Municipiului 

București - Runda II - Lot 1” în cadrul apelului de proiecte PNRR/2022/C5 și a cheltuielilor legate 

de proiect.  
Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”? Nu 

sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 24 de voturi “pentru”, 
proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii 

proiectului cu titlul “Renovare energetică moderată a blocurilor de locuințe din Sectorul 6 al 
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Municipiului București – Runda II – LOT 1” în cadrul apelului de proiecte PNRR/2022/C5 și a 

cheltuielilor legate de proiect.  

Discuții dacă sunt? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”? Nu 
sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 24 de voturi “pentru”, 
proiectul a fost adoptat. 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii 

proiectului cu titlul “Renovare energetică moderată a blocurilor de locuințe din Sectorul 6 al 

Municipiului București – Runda II – LOT 2” în cadrul apelului de proiecte PNRR/2022/C5 și a 

cheltuielilor legate de proiect.  

Discuții dacă sunt? 
Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 

“împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 24 de voturi “pentru”, proiectul a 
fost adoptat. 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii 

proiectului cu titlul “Renovare energetică moderată a blocurilor de locuințe din Sectorul 6 al 

Municipiului București – Runda II – LOT 3” în cadrul apelului de proiecte PNRR/2022/C5 și a 

cheltuielilor legate de proiect.  
Discuții dacă sunt?  
 Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 

“împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”?Cu 24 de voturi “pentru”, proiectul a 
fost adoptat. 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii 

proiectului cu titlul “Renovare energetică moderată a blocurilor de locuințe din Sectorul 6 al 

Municipiului București – Runda II – LOT 4” în cadrul apelului de proiecte PNRR/2022/C5 și a 

cheltuielilor legate de proiect.  
Discuții dacă sunt?  
Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 

“împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 24 de voturi “pentru”, proiectul a 
fost adoptat. 

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii 

proiectului cu titlul “Renovare energetică moderată a blocurilor de locuințe din Sectorul 6 al 

Municipiului București – Runda II – LOT 5” în cadrul apelului de proiecte PNRR/2022/C5 și a 

cheltuielilor legate de proiect.  

Discuții dacă sunt?  
Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul. Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi 

“împotrivă”. “Abțineri”? Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? Cu 24 de voturi “pentru”, proiectul a 
fost adoptat.  

Am epuizat ordinea de zi nr. 2384 din data de 30.09.2022. Trecem la ordinea de zi 
suplimentară nr. 2415/04.10.2022, având două puncte pe ordinea de zi. 

Primul punct: Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul General al 

Municipiului Bucureşti de a transmite din administrarea Administrației Străzilor București în 

administrarea Consiliului Local al Sectorului 6 arterele de circulație bulevardul Doina Cornea și 

șoseaua Cotroceni, în vederea amenajării unor piste pentru biciclete.  
Dl Ștefan Viorel Florescu, consilier local: Domnule președinte, îmi cer scuze! 
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, domnule Florescu!  
Dl Ștefan Viorel Florescu: Pe mine să mă scoateți de la acest punct. Nu votez! 
Dl Lucian Dubălaru: Să se consemneze, domnul Florescu nu participă la vot pentru acest 

proiect! Mulțumesc frumos! 
Discuții dacă sunt?  
Dl Alexandru Bojdan, consilier local: O scurtă întrebare domnule președinte! 
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, domnul Bojdan! 
Dl Alexandru Bojdan: Mulțumesc, domnule președinte! Voiam doar să întreb dacă acest 

proiect are legătură cu H.G. nr. 2506 aprobat ieri de Guvern. Este vorba de Ordinul de ministru, al 
ministrului mediului, apelor și pădurilor pentru aprobarea ghidului de finanțare a programului de 
realizare a pistelor pentru biciclete.  
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Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, cineva din executiv, dacă poate să răspundă domnului 
consilier!  

Dl Valeriu Florin Bunea, director general la Direcția Generală Dezvoltare Locală 
Digitalizare, Proiecte cu Fonduri Externe: Bună ziua! Are o oarecare legătură, să zicem așa, noi 
dorim să aplicăm pe două proiecte pentru piste de biciclete, atât pe PNRR cât și pe AFM. Ordinul 
care a apărut ieri are legătură cu ghidul pe AFM, dar noi, în primă fază, o să depunem pe PNRR, 
componenta C10, unde dorim să realizăm pista de biciclete. Terenul trebuie să fie în proprietatea 
sau în administrarea noastră. Noi dorim să depunem pentru bulevardul Iuliu Maniu, să-l ducem 
până în Splaiul Independenței, ceea ce înseamnă că trebuie să avem continuitate, ori bulevardul 
Doina Cornea, Șoseaua Cotroceni, de aceea le cerem în administrarea noastră.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnule director!  
Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul. 

Voturi “împotrivă”? Nu sunt voturi “împotrivă”. “Abțineri”. Nu sunt “abțineri”. Voturi “pentru”? 
Cu 23 de voturi “pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului 

consolidat de venituri şi cheltuieli al subdiviziunii administrativ-teritoriale sector 6 Bucureşti pe 

anul 2022. 

Discuții dacă sunt, vă rog?  
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță, viceprimar: Vă rog, am un amendament! 
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, dl viceprimar!  
Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Mulțumesc! Este vorba de modificări în interiorul 

bugetului Administrației Școlilor, fără influențe din exteriorul bugetului, nu vin banii de la alte 
instituții, nu pleacă bani către alte instituții, doar între liniile din cadrul bugetului Administrației 
Școlilor, se fac niște reglaje.   

Administratia Şcolilor Sector 6 – 51.02 – autorităţi executive 

- Se diminuează de la TITLUL I – Capitolul 10 – cheltuieli de personal - suma de          

1.100.000 lei; 

- Se introduce pe TITLUL II -  Capitolul 20 – bunuri și servicii  - suma de 1.100.000 lei,             

se vor face reglări în interiorul titlului, pe articole bugetare astfel încât să echilibrăm 

bugetul. 

- Se vor face reglări pe TITLUL XIII  -  Capitolul 71 – active nefinanciare – Investiţii, astfel: 

-  Se elimină din bugetul investiţii 71.01.01 – 200.000 lei de la: 

 Reabilitare teren atletism/piste Şcoala Sf. Calinic de la Cernica, în valoare de 

100.000 lei; 

 Reabilitare clădire Colegiul Ghe. Airinei/PTTR , în valoare de 100.000 lei. 

Ambele linii se elimină din lista de investiții. 

- Se diminuează din bugetul investiţii 71.01.03 cu suma de 190.000 lei, linia bugetară 

 Achiziţionare containere  

- Se elimină din bugetul investiţii 71.01.30, următoarele investiţii – 100.000 lei,  

 SF+PT Școala nr. 153 , în valoare de 50.000 lei; 

 SF+PT Școala nr. 161, în valoare de 50.000 lei; 

- Se diminuează din bugetul investiţii 71.01.30 cu suma de 55.000 lei, linia bugetară de la 

Expertiza tehnică pentru Grădiniţa Hillary Clinton nr. 57; 

- Se diminuează din bugetul investiţii 71.01.30 cu suma de 2.000 lei, linia de investiții PT 

Grădinița nr. 230; 

- Se vor suplimenta în bugetul investiţii 71.01.30, următoarele investiţii – 547.000 lei 

 Se modifică din SF pentru demolare la Școala nr. 168 în vederea reconstruirii în 

DTAD expertiza tehnică pentru demolare Școala nr. 168 și se suplimentează această 

linie bugetară cu suma de 61.000 lei; 

 Se suplimentează linia bugetară PT Şcoala nr. 309, cu suma de 61.000 lei; 

 Se suplimentează linia bugetară PT Liceul Petru Poni, cu suma de 193.000 lei; 

 Se suplimentează linia bugetară PT Grădiniţa nr. 274, cu suma de 41.000 lei; 

 Se suplimentează linia bugetară PT Grădiniţa nr. 208, cu suma de 12.000 lei; 
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 Se suplimentează linia bugetară PT Grădiniţa Paradisul Piticilor, cu suma de 7.000 

lei; 

 Se suplimentează linia bugetară PT Şcoala nr. 117 pentru Grădinița nr. 170,                 

cu suma de 172.000 lei; 
Ca urmare a propunerilor de mai sus, proiectul de hotărîre privind rectificarea Bugetului 

consolidat de cheltuieli al subdiviziunii administrativ-teritoriale sector 6 pe anul 2022 va rămâne la 
aceleaşi valori. Mulțumesc frumos!  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumim și noi! Dacă sunt alte discuții, vă rog? Dacă nu sunt alte 
discuții, supun la vot amendamentul domnului viceprimar, Alexandru Gâdiuță. Voturi ,,împotrivă”? 
Nu sunt voturi ,,împotrivă”. ,,Abțineri”? O ,,abținere” (dl Petcu). Voturi ,,pentru”? Cu 23 de voturi 
,,pentru”, amendamentul a fost aprobat. 

Supun la vot proiectul în integralitatea lui. Voturi ,,împotrivă”? Nu sunt voturi ,,împotrivă”. 
,,Abțineri”? O ,,abținere” (dl Petcu). Voturi ,,pentru”? Cu 23 de voturi ,,pentru”, proiectul a fost 
adoptat. 

Am epuizat și ordinea de zi suplimentară nr. 2415.  
Trecem la ultima ordine de zi suplimentară nr. 2428, unde avem două puncte pe ordinea de 

zi.  
Primul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Sectorului 6 

al Municipiului București cu Municipiul Bucureşti, Sectorul 1 al Municipiului Bucureşti, Sectorul 2 

al Municipiului Bucureşti, Sectorul 3 al Municipiului Bucureşti, Sectorul 4 al Municipiului 

Bucureşti şi Sectorul 5 al Municipiului Bucureşti pentru realizarea proiectului „Sistem ITS integrat 

Smart&Green Mobility pentru regiunea București-Ilfov – Informarea călătorilor în stațiile de 

transport public”,  prin intermediul Planului Naţional de Redresare şi Rezilienţă, Componenta C10 

– Fondul local, Axa I.1.2.. 

Discuții dacă sunt, vă rog?  
Dl Alexandru Desculțescu, consilier local: Dacă îmi permiteți, domnule președinte, vă 

rog!  
Dl Lucian Dubălaru: Dl Desculțescu, vă rog!  
Dl Alexandru Desculțescu: Aș ruga să prezentați consiliului și celor care ne urmăresc, 

modalitatea prin care aceste două proiecte de pe ordinea de zi, a doua ordine de zi suplimentară, au 
ajuns în fața consiliului, fiind aduse la conștiința noastră nu mai devreme de acum o oră. De cât 
timp se lucrează la ele și care este urgența pentru care aceste proiecte ajung în fața noastră într-un 
timp atât de scurt?  

Dl Lucian Dubălaru: Rog pe cineva din executiv, dacă poate să ne ajute cu o clarificare!                 
Dl Valeriu Bunea: Da. Bună ziua!  
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, dl Bunea! 
Dl Valeriu Bunea: Da, cele două proiecte le-am primit și noi de la capitală în decursul zilei 

de astăzi. Ne-au rugat să le introducem pe ordinea de zi de astăzi, deoarece luni este o ședință de 
Consiliu General și au nevoie de aprobarea noastră pentru a putea să le introducă și ei, pentru că, 
după aceea, pe data de 16, când se deschide Componenta C10, să poată depună cele două proiecte.   

Dl Alexandru Desculțescu: Dl Bunea, stimați colegi consilieri, indiferent de subiect, nu 
pretind a fi vreun extraterestru care să pot să înțeleg instant ceea ce mi se trimite ad-hoc, pentru că 
acest proiect ni s-a trimis ad-hoc. Ceva trimis acum o oră, reprezintă un proiect ad-hoc prezentat în 
fața consiliului. Nu știu despre ceilalți colegi, eu vorbesc despre mine. Constat cu amărăciune că a 
devenit o practică larg utilizată în a prezenta în fața consiliului proiecte pe ultima sută de metri, sub 
diverse motive și motivații care să justifice prezentarea pe repede înainte a acestor proiecte.                 
Vă repet, nu am avut timp să mă uit pe aceste proiecte deși, numai din titlu pot spune că… sau din 
ce mi-a răspuns domnul Bunea, pot spune că sunt niște intenții onorabile. Însă de la intenții 
onorabile, până a veni în fața consiliului local să aprobăm un proiect pe care efectiv eu, personal, nu 
am cum să îl cunosc pentru că de la intenții la implementare, la detalii, la…, indiferent ce are 
fiecare proiect în el, poate fi o cale lungă, ori acest mod de a folosi, de a utiliza, de a supune 
consiliului local spre aprobare astfel de proiecte este orice numai în concordanță cu principii de 
bună guvernanță locală nu este. De aceea vă rog, încetați să mai veniți cu astfel de proiecte, 
indiferent cât de frumoase și bune par și chiar pot fi, numai ni le puneți pe masă de azi pe azi, cu o 
oră înainte, este a nu știu câta oară când mă repet și știu că sunt printre puținii care am spus acest 
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lucru și înainte și mă repet. Nu este nici o modalitate de a respecta acest consiliu și de a prezuma 
faptul că fiecare dintre consilierii care votează astăzi are cunoștință despre profunzimile acestui 
proiect, că sunt ele de două rânduri sau de două pagini sau de 20 de pagini, au fost și subiecte de 80 
de pagini, prezentate la fel, în trecut. Deci, v-am spus, nu am citit, nu am deschis acest proiect și mă 
puneți să îl votez. Sunt consternat și v-am spus, am început această alocuțiune cu amărăciune. Atât 
am avut de spus. Mulțumesc!  

D-na Simona Valentina Butacu, consilier local: Bună ziua, Simona Butacu sunt! Am 
intrat și eu acum. Voiam doar să vă spun că l-am auzit puțin pe colegul meu de Desculțescu și sunt 
perfect de acord cu ceea ce spune dânsul.  

Dl Demirel Spiridon: Am notat, doamna Butacu! Suntem 25 de consilieri prezenți.                 
Dl Traian Pană, consilier local: Domnule președinte, domnule secretar, bună ziua! Dacă 
îmi permiteți! 
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, dl consilier Pană! 
Dl Traian Pană: Mulțumesc, domnule președinte! O întrebare. Venind așa, pe repede 

înainte aceste proiecte, aș dori să știu și eu dacă membrii comisiei de specialitate s-au întrunit 
pentru a da avize acestui proiect? Timpul fiind atât de scurt…, aș dori să întreb colegii, mă ajută 
dacă au avut timp să studieze aceste proiecte și să dea totuși aviz? Nu știu dacă au fost prezenți,                
dacă s-a dat aviz. Mulțumesc! Aștept.  

Dl Alexandru Teodor Bojdan: Comisia Buget s-a întrunit în urmă cu aproximativ 30 de 
minute, dacă nu mă înșel, 45 de minute, am discutat cele două proiecte cu domnul Vali Bunea și cu 
domnul Octavian Aron.  Primul proiect, cel supus dezbaterii, este pentru asocierea celor 6 sectoare 
cu Primăria Generală pentru modernizarea stațiilor STB. Este vorba de o contribuție egală între 
sectoare, de aproximativ 731.000 euro și în Sectorul 6 ținta este modernizarea celor 379 de stații 
STB. Mulțumesc! 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, dl consilier Bojdan!  
Dl Alexandru Desculțescu: Unde este graba pentru care…, îmi cer scuze că intervin, dacă 

îmi permiteți! 
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, dl consilier Desculțescu! 
Dl Alexandru Desculțescu: Și unde este graba pentru care acest proiect, venit astăzi de la 

P.M.B., nu putea să aștepte pentru următoarea ședință, de luna viitoare, o ședință ordinară sau chiar 
ședința ordinară de luna aceasta, de ce trebuie să vină în felul acesta? Am înțeles că, colegii din 
comisia de specialitate s-au întrunit, l-au cunoscut, l-au avizat. Ei sunt o parte din consiliul local, nu 
sunt în integralitate. Am înțeles, au dat un aviz, dar eu, personal, nu vorbesc pentru ceilalți, când să 
îl deschid, să mă informez, să îl citesc…, că are două…, v-am repetat, că are două cuvinte, două 
rânduri, două pagini? Noroc că l-am și văzut, pentru că puteam să nici nu-l văd. De o oră mi-a fost 
trimis pe e-mail. De ce așa? Vă rog să îmi răspundeți la singura întrebare pe care v-o pun acum, 
unde este graba? Pentru că cineva profită de faptul că noi închidem ochii și aprobăm, nu profită, 
poate profita, mă repet, nu acuz insidios pe nimeni, nu mă gândesc…, dar modul acesta de a veni în 
fața consiliului local încalcă niște principii, pe care o dată încălcate, nu mai poți să le invoci în 
viitor, să spui, domne', da, da, acum nu mai merge, că acelea erau bune, acestea nu sunt bune, 
proiectele. De unde știm noi, într-o oră, că acelea sunt bune, acestea nu sunt bune, acestea vor fi 
implementate, acestea nu vor fi implementate? Vă rog să îmi spuneți care este graba pentru care 
aceste proiecte vin azi și nu vin în ședința de peste două săptămâni, care este ordinară.  

Dl Lucian Dubălaru: A răspuns domnul director, Vali Bunea. Domnul director, dacă mai 
puteți repeta, încă o dată urgența acestor proiecte, vă rog! 

Dl Valeriu Bunea: Sigur! Pentru ca Primăria Capitalei să poată depune acest proiect…, țin 
să precizez, în primul rând, că PNRR-ul, tura 2, este un apel competitiv, primul venit, primul servit, 
adică fondurile o să se epuizeze foarte repede.  

Dl Alexandru Desculțescu: Am înțeles! Această modalitate prin care noi aprobăm pe  
repede înainte, admițând faptul că aceste proiecte şi bugete și fonduri, sunt pe…, cum ați zis 
dumneavoastră, competitiv, primul venit, primul servit, nu facem decât să rostogolim înainte o 
proastă practică și să încurajăm legiuitorii de nivel superior, inclusiv la P.M.B. și mai sus, pentru că 
această practică, la nivel național, poate duce la efecte dezastruoase. Noi ne zbatem pentru orașul 
nostru, așa cum și alte orașe se pot zbate pentru comunitățile lor, cu ce costuri, aprobând cu ochii 
închiși propuneri făcute de oameni mai buni, mai răi, propuneri făcute bine sau rău, care de unde să 
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știm noi că sunt așa, dacă noi nici nu apucăm să le citim, nu avem timp, nu că nu apucăm. Nu vă 
imaginați când…, eu vorbesc cu ,,noi”, pentru că sunt consilier local, imaginați-vă numai despre 
mine, nu vă imaginați că eu sunt luat de pe stradă și la cheremul oricui, în orice secundă, băi,                 
fii atent că în 50 de minute îți dau ceva să aprobi, crede-mă că este bun! Nu acesta este rolul 
consilierul local. Dați-mi voie să îmi aloc timp, să întreb, să analizez, să discutăm înainte. Mă văd 
pus în fața faptului împlinit. Mi se întoarce mâna la spate. Nu aceasta este politica pe care vreau să 
o duc și vă repet, nu știu dacă acest proiect este bun sau rău și de ce nu știu, pentru că modalitatea 
prin care ni se aduce ad-hoc în față proiectele, nu are nimic de-a face cu buna guvernanță. Dacă 
acele bugete se termină, luate de alte comunități, alte consilii care se zbat să pună în felul acesta, 
bravo lor dacă au avut timp, dar eu, vă repet, nu are de-a face nimic…, noi încurajăm un mod de 
guvernare locală, pe repede înainte, cu ochii închiși și la noi și la alții, trebuie să aprobăm pentru că 
altfel pierdem banii. Nu, domnilor, nu așa se guvernează. De ce avem termene, de ce avem termene 
în codul administrativ, câte 15, câte 30 de zile, nu este posibil, este vreo catastrofă? În momentul în 
care este o catastrofă, da. Doamne ferește, uitați-vă ce avem la granițe! În condițiile acelea, da, 
lăsăm orice altceva și ne ocupăm de treaba aceasta. Nu avem dreptul să ne batem joc în felul acesta. 
Nu este politica pe care vreau s-o fac, eu, în nume personal, și vă rog și pe dumneavoastră să nu 
continuați cu acest mod. Mai avem, suntem la jumătatea mandatului. Nu vă face cinste, nici mie, 
nici dumneavoastră dacă continuăm cu această modalitate de a prezenta proiectele comunități.  

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnul Desculțescu!  
D-na Aurelia Surulescu, consilier local: Domnul președinte… 
Dl Lucian Dubălaru: Doamna Surulescu, domnul Alin Copaci se înscrisese la cuvânt și vă 

dau cuvântul și dumneavoastră, bineînțeles!  
D-na Aurelia Surulescu: Sigur, sigur, mulțumesc!  
Dl Lucian Dubălaru: Dl consilier Alin Copaci, vă rog!  

            Dl Constantin Alin Copaci, consilier local: Mulțumesc frumos, domnule președinte! 
Domnilor colegi, comisia juridică s-a întrunit, am discutat cu domnul director Vali Bunea și vreau 
să le mulțumesc colegilor și d-lui secretar Volintiru pentru efortul depus. Mulțumesc! 
            Dl Lucian Dubălaru: Mulțumim și noi, domnul consilier Alin Copaci!                 
Vă rog, doamna Surulescu! 
  D-na Aurelia Surulescu: Domnule președinte, stimați colegi, ca de fiecare dată, de câte ori 
a fost vorba de un proiect împreună cu Primăria Capitalei, vin cu aceeași întrebare, amenajarea 
stațiilor STB, nu este atributul Primăriei Municipiului București? De ce oare avem grijă doar de 
unele lucruri? De ce nu ne unim forțele cu Primăria Capitalei, să avem grijă de cetățenii      
sectorului 6, să le punem la dispoziție apă caldă, apă rece și căldură? Dăm atâtea sute de milioane 
de euro pentru niște proiecte pe care nu le cunoaștem. Până la urmă, cel mai potrivit cuvânt este 
habar nu avem despre ele, la modul cum sunt prezentate. Subscriu cele spuse de                 
domnul Desculțescu și îl felicit pentru atitudine. Repet întrebarea, amenajarea stațiilor STB nu sunt 
în atributul Primăriei Capitalei? Din nou venim și cheltuim banii pentru a-l ajuta pe domnul 
Nicușor Dan, în loc să ne ajute Primăria Capitalei pe cei de la sectoare? Așa ar fi corect. 
Mulțumesc!                                                                                                                                                              
 Dl Lucian Dubălaru: Mulțumim frumos, doamna Surulescu! Doamna viceprimar,                
Mihaela Ștefan, vă rog!  
  D-na Mihaela Ana Maria Ștefan, viceprimar: Doar rapid aș vrea să spun ceva. Noi, în 
momentul acesta, aprobăm o asociere între Sectorul 6, Primăria Generală și toate celelalte sectoare 
ale Municipiului București pentru ca împreună să aplicăm pe o componentă a PNRR. Aceasta 
înseamnă pentru a atrage bani către toate comunitățile din București, indiferent că este sectorul 1, 2, 
3, 5, 6.  
 Legat de apa caldă, cred că știm cu toții că astăzi sau ieri, nu mai știu exact când, a anunțat 
Primarul General, s-au semnat contractele pentru reabilitarea a 210 kilometri de conducte. Da, au 
reușit să deblocheze și povestea aceasta. Se vor apuca de treabă în martie, eu cred că lucrurile merg 
în spre bine și în Sectorul 6 și în ceea ce înseamnă Primăria Municipiului București și legat fix la 
acest proiect, iarăși discutăm despre ceva ce știm cu toții că ne mănâncă zilele și ați observat, 
probabil toți, săptămâna aceasta, cât de urât și cât de aglomerat a fost orașul şi aceasta doar pentru 
că o linie de tramvai, în speță 41, a fost blocată și am pierdut ore din viața noastră toți în trafic. Și 
una din scuzele pe care toată lumea le folosește când se urcă în mașină este că, domne, nu avem 
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transport public civilizat”. Uite, avem ocazia să punem umărul, cu un vot la civilizarea, cu 
ghilimelele de rigoare, a transportului public și poate într-un an, 2 sau 3, vom reuși să ne dăm jos 
din mașină și să folosim mai mult transportul public și să nu mai pierdem ore în trafic. Aceasta 
caută să facă proiectul acesta nu sunt bani din bugetul local, caută să aducă bani tocmai ca să 
rezolve o problemă esențială a întregii comunități a Bucureștiului şi din nou, mobilitatea și 
transportul, nu este un atribut care se rezolvă doar în 6 sau doar în 1. Nu este ca și când rezolvi 
problema în 6 și gata, te duci în 1 și nu mai ai problema sau invers, este o chestie care trebuie tratată 
integral și aceasta încercăm să facem și chiar mă bucur că există consens la nivelul celor şapte 
primării din București pentru acest proiect. Sper să reușească și sper să îl votăm, să treacă și să 
reușim, să avem într-un timp cât mai scurt un transport public de calitate, aceasta facem acum. 
Mulțumesc!  
 Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, doamna viceprimar!  
 D-na Aurelia Surulescu: Domnul președinte, am o stimă deosebită pentru doamna 
viceprimar. Ceea ce urmează să spun nu face referire la dânsa, deci, proiectul după cele auzite, 
spuse de doamna viceprimar, eu înțeleg că modernizarea stațiilor STB nu înseamnă fluidizarea și 
mărirea benzilor de circulație în București. Stațiile de STB sunt niște cămăruțe unde vom citi, 
probabil, zic, dacă nu știu, îmi dau cu presupusul, dar din cauza dumneavoastră că nu cunosc 
proiectul cu lux de amănunte, deci,  încă o dată, amenajarea stațiilor STB nu înseamnă fluidizarea 
traficului în București, aceasta din punctul meu de vedere. Mulțumesc și vă promit că nu mai 
intervin!  
 D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Doamna Surulescu, rugăminte mare pentru colegii din 
executiv, să intre și să ne explice cu subiect și predicat la ce se referă acest proiect.  
 Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, domnul director Vali Bunea! 
 Dl Valeriu Bunea: Proiectul se referă la modernizarea stațiilor, dar mai exact la informarea 
călătorilor în stațiile de transport. Este vorba de afișaj, atât static cât și dinamic, da, aferent la tot ce 
înseamnă mijloace de transport în comun, timpii de așteptare, timpul de durată a unei stații, cum 
sunt în toate țările moderne, să zic, da. Acest proiect face parte din planul de mobilitate urbană 
durabilă a Municipiul București-Ilfov, deci este o componentă din acel plan și dacă o să activăm, de 
fapt dacă o să modernizăm și ținem cont de acel plan, o să ducă la scăderea traficului, tocmai ca 
lumea să utilizeze mijloacele de transport în comun.  
 Dl Lucian Dubălaru:  Mulțumesc frumos, domnul director!     
 Dl Valeriu Bunea: Exact cum zicea și doamna viceprimar, este un proiect la care participă 
toate cele 6 sectoare, toate cele 6 sectoare sunt de acord, iar două sectoare deja au votat proiectul, 
tot astăzi, tot ca și noi, din păcate.  
 Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, domnul Desculțescu! 
 Dl Alexandru Desculțescu: Încă o dată, vreau să clarific, eu nu am ceva cu substanța 
proiectului, pe care o aflu în această discuție, urmare a faptului că am luat cuvântul. Eu am ceva cu 
modalitatea prin care acest proiect este adus pe repede înainte în fața consiliului, fără a fi o 
catastrofă la mijloc. Înțeleg că sunt niște fonduri care se pot termina, foarte bine, să se termine, să 
afle cei care le împart că nu aceasta este modalitatea prin care se dezvoltă un oraș, o țară, nu așa! 
Băteți-vă, închideți ochii, încredeți-vă în politicieni, că o mână de oameni vor decide pentru toți, . 
Că o mână de oameni au văzut proiectul acesta sau mai multe, indiferent că sunt aceia pe care eu îi 
plac sau nu îi plac. Nu mă uit la oameni, nu știu cine la inițiat.  
 Dl Lucian Dubălaru: Haideți să încercați să inchideți că am înțeles ideea!  
 Dl Alexandru Desculțescu: Nu! Lăsați-mă să spun până la capăt, mai am 30 de secunde, 
replică la ce a spus doamna viceprimar. Proiectul acesta poate să dureze un an, doi, trei, ca să se 
fluidizeze. Foarte bine, să se facă, dar pentru a se fluidiza într-un an, doi, trei, nouă ni se aduce în 
față pentru aprobare o etapă a aprobării, cu o oră înainte. Nu este normal și nu încurajez o astfel de 
modalitate de a aduce proiectele în fața consiliului local spre aprobare. De aceea, votul meu de 
astăzi, va fi unul negativ. Și astăzi, și alte dăți în care nu vom avea urgențe reale, adică ceva care stă 
să crape, care pune vieți în pericol sau salvează vieți.  
 Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos, domnul consilier Desculțescu!  
 Dl Traian Pană: Domnul președinte, dacă îmi permiteți? 
 Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, domnul Pană!  
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 Dl Traian Pană: Din câte am înțeles, din partea domnului director, acest proiect prin 
prezentarea în cât o să vină autobuzul, tramvaiul, troleul, o să scadă traficul în București. Țin să-l 
informez pe domnul director că deja există o aplicație a STB-ului, care este implementată la nivel 
de București, îți spune când pleacă autobuzul, când ajunge în stație, doar să-l folosești. Deci, nu 
cred că acesta este motivul principal pentru acest proiect, să le spună oamenilor în cât timp pleacă 
sau în cât timp ajunge mijlocul de transport în comun. Mulțumesc! 
 Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc frumos!  
 Trecem în procedură de vot, vă rog! Voturi ,,împotrivă”? 5 voturi ,,împotrivă” (d-na Butacu, 
dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, d-na Surulescu).  
 Dl Traian Pană: “Împotrivă”, din cauza timpului foarte scurt, nu am avut timp să citesc 
proiectul. Sper că pe viitor, domnule președinte, să vorbiți cu domnul primar și să nu mai existe 
această abordare.   

 Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc! Revin la vot. Avem 5 voturi,,împotrivă”. ,,Abțineri”?              
O ,,abținere” (dl Desculțescu) . Voturi ,,pentru”? Cu 19 voturi ,,pentru”, proiectul a fost adoptat.  

Proiect de hotărâre privind împuternicirea Municipiului București pentru realizarea 

proiectului „Modernizarea şi extinderea sistemului de semaforizare inteligentă (Managementul 

Traficului București-Ilfov) şi prioritizarea vehiculelor de transport public, în vederea creşterii 

siguranţei rutiere, fluidizării traficului şi reducerii poluării” – etapa 2 (modernizări aferente 

Centrului de trafic existent, software şi hardware) şi etapa 3 (modernizarea a aproximativ 185 de 

intersecţii existente, incluse în sistemul actual BTMS dar aflate în diverse stadii de degradare) prin 

intermediul Planului Naţional de Redresare şi Rezilienţă, Componenta C10 – Fondul local, Axa 

I.1.2.   
Vreau să se consemneze că la la acest proiect nu voi participa la vot. Mulțumesc!  
Dacă sunt intervenții pe acest proiect? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul. Voturi 

,,împotrivă”? Nu sunt voturi ,,împotrivă”. ,,Abțineri”? 7 ,,abțineri” (d-na Butacu, dl Coșcodaru, dl 
Desculțescu, dl Iacob, dl Pană, dl Petcu, d-na Surulescu). Voturi ,,pentru”?  Cu 17 voturi ,,pentru”, 
proiectul a fost adoptat.  
 Mulțumesc frumos pentru efortul depus de a participa la această ședință! Vă doresc o             
după-amiază plăcută și declar ședința închisă!  

 
 
 
 

Preşedinte de ședință,                                                                           Secretar general Sector 6, 
    Lucian Dubălaru                                                                                         Demirel Spiridon 

 
 


